2020年高考英语阅读理 解双语对照



2020年高考英语阅读理解双语对

照

唐库学习 编

目录

北京券阅读理解A篇 北京券阅读理解B篇 北京券阅读理解C篇 北京券阅读理解D篇 上海券阅读理解A篇 上海卷阅读理解B篇 上海券阅读理解C篇 天津券阅读理解A篇 天津卷阅读理解B篇 天津券阅读理解C篇 天津券阅读理解D篇 全国新课标一卷AB卷A笛 全国新课标一卷AB卷B篇 全国新课标一卷A并卷C篇 全国新课标一卷AB卷D篇 全国新课标二卷A篇 全国新课标二卷B篇 全国新课标二卷C篇

全国新课标二卷D篇 全国新课标三卷A篇 全国新课标三卷B篇 全国新课标三卷C篇 全国新课标三卷D篇

Lancom is a worldwide language learning app and a leader in the online language learning industry with millions of active subscribers. We house a broad range of experts united by the common goal of creating the best language learning tools possible. With advice from A I specialists, art designers and culture researchers, our multi-language experts

endow (赋予) Lancom with an enormous potential for innovation within the world of language leaning. Our courses, totalling 20,000 hours of content in 20 different languages, guarantee you language skills you can use right away.

Lancom 是一款全球性的语言学习应用程序,也是在线语言学习行业的领导者,拥有数百万活跃订阅者。我们

汇集了广泛的专家,他们共 同的目标是创造最佳的语言 学习工具。在人工智能专 家、艺术设计师和文化研究 者的建议下,我们的多语言 专家赋予了Lancom在语言学 习世界中巨大的创新潜力。 我们的课程总共有20,000小 时的内容,涵盖20种不同的 语言,保证你能够立即使用 所学的语言技能。

At the core of Lancom is a world-class effective method that enhances

language leaning with advanced technology.
Lancom 的核心是一种世界级的有效方法,通过先进技术增强语言学习。

Examples and dialogues are recorded with real native speakers instead of automatic computers. Lancom trains your brain to learn efficiently, so you absorb more information while in the app and continue leaning outside of

it. The app makes our practical language lessons available wherever and whenever. We work directly for our leaners, not for any third party. And it's all supported by an efficient customer service team, available through telephone, email and online chat.

示例和对话是由真实的母语 人士录制的,而不是自动计 算机。Lancom 训练你的大

脑高效学习,这样你在应用 中可以吸收更多的信息,并 在应用之外继续学习。该应 用程序使我们实用的语言课 程随时随地可用。我们直接 为我们的学习者工作,而不 是为任何第三方。所有这些 都由一个高效的客户服务团 队支持,你可以通过电话、 电子邮件和在线聊天与他们 联系。

Millions of learners have their own stories and their own reasons for learning a

new language. Lancom cares about you and addresses your individual learning type. Lancom is the only product to offer courses tailored to your native language, building on grammar and words you already know. Our content is about real-life topics that are relevant because we know what matters to you is what sticks best. You will, find it very rewarding to

learn with Lancom.

数百万的学习者有自己的故 事和学习新语言的理由。 Lancom 关心你,并针对你 个人的学习类型。Lancom 是唯一提供根据你的母语量 身定制课程的产品,建立在 你已经知道的语法和词汇 上。我们的内容涉及真实的 生活话题,因为我们知道对 你来说最重要的是什么最能 留下印象。你会发现与 Lancom 学习非常有益。

Choose Your Subscription and Get Started 选择你的订阅并开始 1 month 3 months 6 months 12 months 1个月 3个月 6个月 12个月 \$12.95/m \$8.95/m \$7.45/m \$6.95/m \$12.95/月 \$8.95/月 \$7.45/月 \$6.95/月

Buy with confidence: 21-day money back guarantee! If you aren't satisfied, just write to Customer Service

om

within 21 days.

放心购买: 21天退款保证!如果你不满意,只需在21天内写信给客户服务。

Contact & Support:
customerservice@lancom.c
om
联系与支持:
customerservice@lancom.c

Who can provide
 Lancom with a huge
 potential for innovation in learning? ()

- A. Culture researchers.
- B. Al specialists.
- C. Language experts. D.Art designers.

答案: C

2. What lies at the core of the Lancom app? ()A. A flexible system. B.An effective method.C. The brain-training technique. D. The informative content.

答案: B

3. Lancom claims that it is unique in its _. ()

A. personalised courses

B. multiple languages

C. pricing policy D.

service team

答案: A



Baggy has become the first dog in the UK—and potentially the world—to join the fight against air pollution by recording pollutant levels near the ground.

Baggy已经成为英国乃至全 球第一只加入对抗空气污染 行动的狗,通过记录地面附 近的污染物水平。

Baggy wears a pollution monitor on her collar so she can take data measurements close to the ground. Her monitor has shown that air pollution levels are higher closer to ground level, which has helped highlight concerns that babies and young kids may be at higher risk of developing lung problems.

Baggy的项圈上佩戴了一个 污染监测器,这样她就可以 在接近地面的地方进行数据 测量。她的监测器显示,地 面附近的空气污染水平更 高,这有助于强调婴儿和小 孩可能面临更高的发展肺部 问题的风险。

Conventional air pollution monitors are normally fixed on lampposts at about nine feet in the air. However, since Baggy stands at about the same height as a

child in a pushchair (婴儿 车), she frequently records pollution levels which are much higher than the data gathered by the Environment A gency. 传统的空气污染监测器通常 固定在大约九英尺高的路灯 上。然而,由于Baggy的站 立高度与婴儿车中的孩子差 不多, 她经常记录的污染水 平比环境机构收集的数据要 高得多。

The doggy data research was the idea of Baggy's 13vea-old owner Tom Hunt and his dad Matt. The English youngster noticed that pollution levels are around two-thirds higher close to the ground than they are in the air at the height where they are recorded by the agency. Tom has since reported the shocking findings to the government in an attempt to